
 

 

Svenska Pudelklubben 
ASSOCIERAD MED SVENSKA KENNELKLUBBEN 

SÖDRA AVDELNINGEN 

AVDELNINGENS SÄTE: MALMÖ 

 

 

 

                

 

 Protokoll nr 9 – 2024 fört vid styrelsemöte med Svenska 

Pudelklubben Södra avdelningen den 8 oktober 2024.    
 

 
  Närvarande: Ordförande     Cecilia Hörnlund  

 V. ordförande   Kicki Nielsen  

 Sekreterare  Kicki Nielsen 

Kassör  Barbro Hagersten 

Ledamöter  Caroline Riveros 
                          Torgny Hedvall  

   Marie Öhberg 

      

Suppleant            

   Michaela Angel                               

      

                          Anmält  

   förhinder  Alexis Malmkvist 

    Nancy Andeassen  

      

                              

   Protokollet omfattar §§ 92-102  
    

§92 Mötets öppnande 
      Ordförande öppnar mötet och hälsar ledamöterna välkomna.  
     
§93 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes med tillägg av ytterligare en skrivelse. 

 

§94 Val av justerare 

 Till justerare valdes Barbro Hagersten 

    

§95 Föregående mötesprotokoll 

 Protokoll nr 7 och 8 gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

§96 Inkomna skrivelser 240915-241006 

 

Datum Ärende Hantering Åtgärd 

senast 
Ansvarig 

240920 Protokollsutdrag fån 

CS 4/2024 

För kännedom   



 

240926 Pudelklubbens nya 

webb 

Ny webb, 

förslag tas 

emot 

15 okt Var och en svarar till 

Camilla Waltersson 

240927 SKK avgifter 

utställning, prov och 

tävling 2025 

För kännedom   

240930 Monter inof Hässleholm svar  Cecilia har svarat 

241001 Webinarium om SKK 

Utställnings digitala 

system SKK Show 

Admin och SKK Dog 

Show 

Länk till 

webinarium i 

mailet 

30/10 

kl 19-

20 

Intresserade deltar 

     

 

  

 

§97 Ekonomi 

 Ekonomisk rapport från Barbro.  Allt ser bra ut så här långt. Vi hoppas på att Qpoolen ger bra 

resultat. Vår ekonomi hänger till stor del på den.  
 

§98 Vandringspriser 

Styrelsen har funderat på svårigheter runt förvaring och administration av vandringspriser. Vi har ett 

fåtal priser kvar som inte vunnits för gott. Cecilia kontaktar givare av dem och diskuterar en lösning. 

  

§ 99 Rapport från kommitteer 

• Informationskommitten: PN manusstopp 1november 

• Aktivitetskommitteen: Julpromenad Kalmar. Luciapromenad i Fulltofta . 

• Uppf o avels kommitten: uppfödarutbildningen har dragit många deltagare. Planering 

inför Lokal till hands-on seminariet. 

• Utställningskommitten: Priser och sponsorer till Qpoolen diskuterades liksom 

domarmiddag och transport från flyget. Fotografen på plats sponsrar med foto till 

SuperBIS . Vi bakar och sköter cafeterian själva i Qpoolen.   

 

§100   Övriga frågor 

        Vi skriver under protokollen när vi träffas i Hässleholm eller det fysiska mötet. 

Smålandsdelen av styrelsen träffas och börjar planering av vårt weekendläger.  

   

§101  Nästa möte 

         12 november 

 

§102 Mötet avslutas 

         

       Ordförande tackar för dagens möte och avslutar mötet. 

       

             

       Vid protokollet 

      

     

 

 Kicki Nielsen                        Cecilia Hörnlund                  Barbro Hagersten 

   sekreterare                              ordförande                             justerare                         


